
	

Resum	de	la	reunió	amb	empreses	del	Polígon	
	
Lloc:	Museu	del	Calçat	
Dia:	18/12/15	
Hora:	09.00	hores	
	
Resum:		
	
En	la	primera	part	de	la	reunió,	es	fa	una	breu	presentació	on	s’explica	com	funciona	el	procés	
de	creació	del	nou	Pla	de	 residus	d’Inca	 i	on	 també	es	dóna	a	 conèixer	 l’actual	 situació	dels	
residus	del	municipi	i	els	objectius	a	assolir	en	el	nou	sistema.		
	
Obert	el	 torn	de	participació,	es	produeix	un	debat	on	els	assistents	donen	compte	de	quins	
creuen	que	són	els	problemes	als	que	ha	de	fer	front	el	nou	servei	i	quines	són	les	propostes	
que	consideren	adients:	
	

• Es	posa	de	manifest	 la	manca	d’informació	del	 tema	de	 residus	 i	 es	 proposa	que	es	
millori	l’estratègia	d’educació	i	sensibilització.		
	

• Es	considera	necessari	que,	per	tal	d’arribar	a	les	empreses	del	polígon	i	millorar	el	servei	
i	el	reciclatge,	es	faci	un	llistat	o	cens	amb	totes	les	empreses	que	hi	ha	actualment.	

	
• Pel	que	fa	al	control	dels	temes	de	residus,	es	proposa	que	es	centralitzi	el	servei	per	tal	

de	fer	un	seguiment	de	les	incidències.	
	

• Igualment	es	proposa	que	es	 sancioni	 als	 infractors	 i	 que	 s’augmenti	 la	 vigilància	 als	
punts	conflictius	

	
• Es	veu	imprescindible	que	es	facin	esforços	per	fer	complir	la	normativa	reguladora	dels	

residus.		
	

• Es	troba	necessari	que	es	revisi	i	actualitzi	la	taxa	de	residus.		
	

• Es	considera	que	falten	contenidors	de	reciclatge	a	les	empreses	si	es	vol	que	aquestes	
millorin	el	reciclatge.	Hi	ha	empreses	que	treuen	els	residus	reciclables	als	contenidors	
destinats	a	l’ús	de	la	ciutadania,	cosa	que	provoca	que	s’omplin	ràpidament.		
	

• Es	posa	de	manifest	la	necessitat	de	millorar	la	neteja	dels	contenidors,	ja	que	estan	en	
molt	mal	estat.		
	

	
	
	


